
PROTOKOLL vid Sammanträde i Djurgårdens IF
den 12/10/53 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordf.

§ 2.
Protokoll av den 5/10 föredrogs. Efter korrigering av uppgift i § 13 

om lön åt materlelförvaltaren Nils Lindell - kr. 250;- pr mån. i st. för 
pr år - godkändes protokollet.

§ 3.
Ordf. rapporterade om sammanträdet den 9/10/53 med ledamöter av 

Idrottsplatskommittén, som hade representerats av Tage Ericson, C.A. 
Ledin, Birger Malm och Eskil Tidén. Från Djurgården hade närvarit Åke 
Dunér, K.E. Nordlund, G. Rinman och K. Liliequist. Kontentan av mötet 
var, att en möjlighet för stadens övertagande av backen yppat sig. 
Sedan Tage Ericson frågat om DIF gjort någon direkt framställning till 
staden om ett dylikt övertagande, meddelade Dunér, att så ej varit 
fallet. En kontakt med Idrottsstyrelsen hade nämligen visat, att något 
intresse för en sådan transaktion näppeligen kun påräknas från stadens 
sida. Därför hade Djurgårdens IF bedömt det som oklokt att göra en for
mell framställning i denna riktning.

Efter ingående diskussion kom sammanträdet nu fram till att en 
framstöt till staden via Idrottsstyrelsen kunde ha vissa utsikter att 
lyckas. Birger Malm (även ledamot av Idrottsstyrelsen) ansåg sig kunna 
utlova ett försök att skapa viss stämning inom styrelsen för ett 
utlösande av DIF från backen. Det konstaterades i anslutning härtill, 
att arrendekontraktet krävde att DIF vid arrendets utgång utan ersätt
ning i någon form skulle avstå från skidbacken och alla anläggningar. 
Någon som helst möjlighet att få igen de c:a 150.000 kronor, som ned
la gts i backen, förelåg icke. Snarare kunde DIF få räkna med att under 
den fortsatta arrendetiden ytterligare pengar måste investeras i backen. 
I dagens läge kunde kanske en summa på 50.-75.000 kronor diskuteras 
för ett överförande av backen på stadens organ.

Ett nytt sammanträffande med stadens myndigheter hade rekommen
derats för ytterligare diskussion om ett bud i fråga om överlåtelse
summa.

I händelse en överenskommelse lättare kunde komma till stånd därest 
Idrottsplatskommittén anslog tipsmedel i enlighet med DIF:s ansökan 
härom, ansåg C.A. Ledin att dylika medel kunde påräknas.

§ 4.
Efter denna rapport diskuterades olika vägar. Enighet kunde 

konstateras inom ÖS i fråga om lämpligheten att ta den utsträckta han
den och försöka sälja Hammarbybacken till staden inte minst inför ut
sikten att föreningen helt skulle bli utan ersättning vid arrendekon
traktets utgång om 17 år. Nordlund föreslog med instämmande av sekr. att 
DIF skulle gå så lågt i förslag till ersättningssumma, att staden ej 
skrämdes bort. Som pris nämnde Nordlund c:a 60.000 kronor och efter 
diskussion enades sammanträdet om att erbjuda detta pris. Därjämte 
skulle DIF förbehålla sig rätten till en eller två tävlingsdagar med 
förtursrätt till säsongens första tävlingsdag samt en låg hyresavgift 
under återstående kontraktstid. I dessa frågor skulle DIF dock inte 
ha några formella krav.
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§ 5.
Uppdrogs åt ordf. att ta kontakt med Birger Malm den 16 eller 

19/10 och meddela resultatet av dagens överläggning i denna fråga.

§ 6.
Skidsektionssekr. Nirlings rapport: impregneringsarbetet i 

Hammarbybacken avslutat och klart för inspektion. Uppdrogs åt Nord
lund att koppla in ing. Wilson för granskning av arbetet enl. tidi
gare överenskommelse.

§ 7.
Rapporterades att fotbollsektionen beordrat ishockeysektionen 

att vid inköp av overalls anskaffa dylika i annan färg än fotbollens 
mörkblå för att i tvätten kunna skilja plaggen åt. Skattmästaren 
reagerade mot att fotbollen skulle på sådant sätt disponera anslags
pengar, vari hela ÖS instämde. Eckerbrant meddelade, att för bandyns 
del liknande åtgärder begärts och genomförts. Sammanträdet uttalade 
önskemålet att en enhetlig färg och dräkt skall förekomma för DIF. 
Saken skulle tas upp vid kommande sammanträde med sektionsledarna.

§ 8.
Eckerbrant meddelade, att bandysektionen- träffat avtal om för

hyrande  av en mindre lokal för c:a kr. 5:- pr gång på Östermalms IP för förvaring av div. material.

§ 9.
Från brottningssektionen framfördes via Evert Karlsson ansökan 

om kr. 300:- för SM-representation i fri stil i Jönköping 17-13 okt. 
1953 för 3 man. Karlsson bedömde de tre anmälda brottarnas placerings
chanser som goda. Beslöts att begärt belopp skulle utgå.

I anslutning härtill meddelade Karlsson, att sektionen ännu ej 
fått fram lämplig kandidat som instruktör. I väntan härpå begärdes ej 
anslag för instruktör.

§ 10.
Sekr. meddelade, att kallelse utfått till sammanträdet med sek

tionsledarna till månd. den 19/10/53 kl. 19.59 på Stadion. Ecker
brant anmäldå förhinder för egen del. Diskuterades vilka frågor, som 
skulle tas upp vid det kommande sammanträdet. Sekreteraren  antecknade 

härom för komplettering nästa ÖS-sammanträde.

§ 11.
Inbjudan till bankett efter landskampen i fotboll Sverige-Norge 

den 18/10/53 förelåg från Svenska Fotbollförbundet. Uppdrogs åt Nord
lund att representera efter att dessförinnan dock ha kontaktat fot

bollsektionen så att av denna planerad bankettdeltagare ej utan vidare 
blev förbigången.

§ 12.
Sekr. ifrågasatte det principiellt riktiga i att sektionsstyrel

ser bevilja sig själva årsarvoden utan att rådgöra och få det god
känt inom ÖS. Diskussionen fick för dagen utgöra svar på frågan.

§ 13.
Skattmästaren framförde önskemål från juniorlagledaren att få 

utdela föreningens klubbmärken till Njurundas juniorspelare. Avslogs. 
Sektionen hänvisades att tilldela Njurunda DIF:s standar.

§ 14.
Uppdrogs åt sekr. att animera Supporterklubben att göra 

större insatser för Djurgårdens IF än hittills.

§ 15. Avslutades sammanträdet.


